



Chinese Association of Iowa
3816 Ingersoll Ave. Des Moines, Iowa 50312
Phone: 515-988-0901 | Email: iowaChinese@yahoo.com | Web: www.iowachinese.us

爱荷华州华人中秋节

时间：2024年9月14日星期六下午4至9点

地点：爱荷华州西德美茵市市政厅 4200 Mills Civic Parkway, West Des Moines, Iowa

自2003年以来，爱荷华州华人协会每年组织爱荷华州华人中秋节，选择了不同的举办场地，包括德美茵社区学院西校区、德美茵市中心首府广场、Saylorville湖、Gray's湖和Sams Club。从2008年开始，协会与西德美茵市政府合作，将中秋节与Illumifest相结合，Illumifest是一个在西德美茵市政厅和市图书馆园区举办的秋季灯光庆祝活动：<https://www.wdm.iowa.gov/government/parks-recreation/illumifest>。

爱荷华州华人协会成立于1987年，致力于推动人文、社会、文化、教育和商业等领域的社区发展。协会在2007年于最克大学举行了20周年庆祝活动，在2017年于爱荷华州议会大厦举行了30周年庆祝活动。

爱荷华州华人协会热忱邀请各界各地朋友、家庭、志愿者和支持者参加2024年9月14日星期六下午4点至9点，在西德美茵市政厅和市图书馆园区（4200 Mills Civic Parkway）举行的年度爱荷华州华人中秋节庆祝活动，包括传统月饼，中餐，音乐，歌舞，民俗文化展示。

爱荷华州华人协会将于2024年2月1日星期六上午10点至下午2点，在Waukee高中举办年度爱荷华州华人新年庆祝活动和爱荷华州华人成就奖颁奖典礼。爱荷华州华人协会自2004年以来主办爱荷华州华人新年庆祝活动和爱荷华州华人成就奖颁奖典礼在DMACC Ankeny校区、最克大学、AIB学院、Grand View大学、Ankeny高中、Norwalk高中、Valley高中、Waukee高中、Urbandale高中、德美茵高中中心校区、西德梅茵印第安山初中、德梅茵卫理中学、德梅茵Merrill中学以及Waukee的Timberline学校等多个场地举办，推动华人社区和当地各族裔民众的融合和共同发展。

爱荷华州华人协会对赞助者、志愿者和朋友们近四十年来的持续鼎力支持表示极为感谢。欲了解更多信息请联系燕晓哲（Swallow X. Yan），电话：515-988-0901，电子邮件：swallowxyan@yahoo.com，

The Iowa Chinese Mid-Autumn Festival since 2003

Sat. 4-9pm Sept 14, 2024

West Des Moines City Hall and Public Library, 4200 Mills Civic Parkway, West Des Moines, Iowa

Since 2003, the Chinese Association of Iowa has organized the Iowa Chinese Mid-Autumn Festival annually, choosing various venues such as DMACC West Campus, Capital Square, Saylorville Lake, Gray's Lake, and Sams Club. Starting in 2008, the Association began collaborating with the City of West Des Moines to combine the festival with Illumifest, a fall celebration of lights held at West Des Moines City Hall and Public Library campus, including the traditional moon cake, Chinese food, music and dancing, art crafts, heritage exhibits, inflatables, games, lantern painting, see more at <https://www.wdm.iowa.gov/government/parks-recreation/illumifest>.

Established in 1987, the Chinese Association of Iowa has been committed to serving the community through initiatives in humanity, culture, education, and business. Notable anniversary celebrations were held at Drake University in 2007 for its 20th anniversary and at the Iowa State Capitol in 2017 for its 30th anniversary.

The Chinese Association of Iowa warmly invites friends, families, volunteers, and supporters to join in celebrating the annual Iowa Chinese Mid-Autumn Festival on Saturday, September 14, from 4-9pm at the campus of West Des Moines City Hall and West Des Moines Public Library, 4200 Mills Civic Parkway, West Des Moines.

The Chinese Association of Iowa will also host the annual Iowa Chinese New Year Celebrations and Iowa Chinese Achievement Awards Ceremony at Waukee High School on Saturday, February 1st, from 10am to 2pm. Since 2004, these celebrations have been held at various venues including DMACC Ankeny Campus, Drake University, AIB College, Grand View University, Ankeny High School, Norwalk High School, Valley High School, Waukee High School, Urbandale High School, Des Moines Central Campus, Indian Hills Junior High School, Methodist Middle School, Merrill Middle School in Des Moines, and Timberline School in Waukee.

The Chinese Association of Iowa expresses gratitude to sponsors, volunteers, and friends for their enduring support over the decades.

For more information, please contact Swallow X. Yan at 515-988-0901 or swallowxyan@yahoo.com, www.iowachinese.us

Illumifest

a Fall Festival of light

PRESENTED BY



9.14.24

WDM CITY CAMPUS

4-9 PM



4PM

Food Vendors Open
Various Fees Apply

4-7PM

City Campus

FREE Inflatables & Games

FREE Paper Lantern Painting

Cirque Wonderland Aerial Demos

Des Moines Breakerz Demos

3D Chalk Artist

Touch-a-Truck

Community Organizations Expo

FREE Mini-Train Rides

FREE Balloon Creations

FREE Face Painting & Air Brush Tattoos

On-site Balloon Ride Reservations Begin

5:30PM

City Hall Front Lawn

5:45PM

FREE Community BINGO

6:30PM

Jamie Hurd Amphitheater

FREE Chinese Cultural Performances

6:30PM

City Hall Front Lawn

FREE Hot Air Balloon Rides

Wind conditions permitting

Up to 3 people per ride; must be +42" tall

7PM

Jamie Hurd Amphitheater

FREE Faculty Lounge Band Concert

WDM.IOWA.GOV/ILLUMIFEST